成绩评分标准证明

根据《武汉轻工大学学分学籍管理暂行规定》,课程成绩与学分绩点的对应关系:

似据《此汉书	至工人子子万子	稍目理智打规范	E//, 床住风织-	习子刀 须从的外	1四人水:
百分制	90-100	80-89	70-79	60-69	60 以下
绩点	4.0-5.0	3.0-3.9	2.0-2.9	1.0-1.9	0
五级制	优秀	良好	中等	及格	不及格
绩点	4.5	3.5	2.5	1.5	0
二级制		不合格			
绩点		The state of the s			

为考核方便考核将分为五分制成绩折合成百分制成绩,即按"优秀"

"及格"分别取 95 分, 85 分, 75 分, 65 分进行计算, 在"合格"取 80 分进行

特此证明!

注: 以上证明为《武汉轻工大学学生学业成绩表》的附件。

Certificate of Grading System

According to Provisional Regulation on Academic Credit System Student Status Management of Wuhan Polytechnic University, the correspondence relationship between course grade and

grade point is as follows:

grade point is as follows:		1 1 1 1			D 1
Hundred-Mark System	90-100	80-89	70-79	60-69	Below60
Grade point	4.0-5.0	3.0-3.9	2.0-2.9	1.0-1.9	0
5-Level-Grading System	A/Excellent	B/Good	C/Average	D/Pass	E/Fail
Grade point	4.5	3.5	2.5	1.5	0
2-Level-Grading System Qualified					Unqualified
Grade point 3.0					0
		1 Conding C	ustam is conv	erted into	

For the convenience of assessment, 5-Level-Grading System is converted into

Percentage score, 95,85,75,65 in accordance with A,B,C,D. The grade can be

converted to 80 in accordance with Qualified.

Hereby certify!

Wuhan

Note:

The above certificate is the attachment of Student Academic Transcrip of Wuhan Polytechnic University.